



BUREAU  
VERITAS

Bureau Veritas Certification

## Center FORWARD, LLC

1, Slonov street, off. 4, Saratov, 410012, Russia

Bureau Veritas Egypt certifies that  
the Management System of the above organisation has been audited and found to be  
in accordance with the requirements of the management system standards detailed below

### ISO 9001:2015

#### Scope of certification

Providing complex the service for automation management and accounting at the customer's enterprise, including consulting, assistance in the selection of the software product, sales, staff training, design, development, implementation and supporting information system based on "1C" software products and other vendors products. Translation services

Original cycle start date:	02.04.2013		
Expiry date of previous cycle:	N/A		
Certification / Recertification cycle start date:	15.03.2022		
Subject to the continued satisfactory operation of the organization's Management System, this certificate expires on:	02.04.2025		
Certificate No.: <b>RU004844</b>	Version: 1	Issue Date:	02.06.2023

Signed on behalf of Bureau Veritas Egypt



Certification body address: 57 Hassan Aflaton Street, Ard El Golf, Nasr City, P.O. Box 1731, Cairo, Arab Republic of Egypt  
Local Office: 30, Marshala Proshlyakova street, Moscow, 123458, Russia

Further clarifications regarding the scope and validity of this certificate, and the applicability of the management system requirements by  
[feedback@bureauveritas.com](mailto:feedback@bureauveritas.com)



BUREAU  
VERITAS

## ООО «Центр «ФОРВАРД»

ул. им. Слонова И.А., д. 1 оф. 4, г. Саратов, 410012, Россия

Bureau Veritas Еgypt удостоверяет, что  
Система Менеджмента вышеупомянутой организации  
проверена и признана соответствующей требованиям стандарта, указанного ниже

### ISO 9001:2015

*Область сертификации*

Предоставление комплексных услуг по автоматизации управления и учета на предприятии заказчика, включая: консультационные услуги, помощь в выборе программного продукта, его продажу, обучение персонала, проектирование, разработку, ввод в эксплуатацию и сопровождение информационных систем на основе программных продуктов 1С и других вендоров. Переводческие услуги

Первоначальная дата сертификации:	02.04.2013
Окончание действия предыдущего сертификата:	N/A
Дата начала Сертификационного/Ресертификационного цикла:	15.03.2022
При условии результативного функционирования Системы Менеджмента организации, окончание действия сертификата:	02.04.2025

Сертификат №: **RU004844**      Версия: **1**      Дата выпуска: **02.06.2023**

Подписано от имени Bureau Veritas Egypt



Адрес органа по сертификации: 57 Hassan Aflaton Street, Ard El Golf, Nasr City, P.O. Box 1731, Cairo, Arab Republic of Egypt

Локальный офис: ул. Маршала Прошлякова, д.30, г. Москва, 123458, Россия

За дополнительными разъяснениями относительно области сертификации, срока действия сертификата и применимости требований системы менеджмента пожалуйста, обратитесь: [feedback@bureauveritas.com](mailto:feedback@bureauveritas.com)